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L e s z k o v s z k i  Tibor:
Egyér te lm űen  t iszta mindenki előtt ,  hogy a nemlévő fedeze t re  vállalunk 
kö te leze t t sége t?

Dr.  B a r i c z a Sarolta:
K é rdezném ,  Báto r  Úrtól ,  s egy kicsit az előző hozzászó lá som ban  rejlő kérdést  
foga lm aznám  most meg: ha 2002. decem ber  3 1-ig nem rea lizá lódik  ez a pénz 
vagy nem éri el a 150 millió for in to t ,  nem lehetne odatenni :  vagy ha a Testüle t  
m áskén t  dönt?

L e s z k o v s z k i  Tibor:
V á l toza t lanok  a já tékszabá lyok .  Zárom  a vitát. Javaslom a név szerinti  szavazást .  
Aki a név szerinti szavazással  egyetért ,  kérem szavazzon.

A Képviselő-testület 12 igen szavazattal, 6 tartózkodás mellett  a javaslatot 
elfogadta.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Név  szerin ti  szavazás,  a kérdés  úgy van feltéve,  hogy e lfogadja-e  B á to r  Antal Úr 
fe la ján lásá t  a 125/1. sz. m ódos í tó  indí tvánnyal kiegész ítve,  igen vagy nem?

dr. Bar icza  Sarolta: t a r tózkodom
B áto r  Antal: igen
Csővári  János: igen
dr. Dancsó Már ia  Éva: igen
D om okos  István: igen
Fakász  Tamás: igen
Fazekas  István: nem
Jám bor  Attila: nem
K atona  Csaba: igen
Lassú  Tamás: igen
Leszkovszki  Tibor: ta r tó zk o d o m
Sajtos János: nem
Surányi Pál: igen
dr. Szabó Gyula: nem
dr. Szőke László: igen
Törzsök  Károly: nem
Vámosi  Tibor : nem
Völgyi Árpád: igen

A Képviselő-testület 10 igen szavazattal, 6 ellenszavazattal, 2 tartózkodás 
mellett a következő határozatot hozta:

123/1999.  ( IV .29.)  számú kép v ise lő - te s tü le t i  h a tároza t :

V árpa lo ta  Város  Ö nkorm ányza t i  Képvise lő - tes tü le te  B áto r  Antal  képviselő 
fe la ján lását  az általa m e g h a tá ro z o t t  fe l té te lek mel le tt  elfogadta .
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B á t o r  Anta l  a Pa l o t a - s zá l l ó  é p ü l e t é n e k  t u l a j d o n j o g á t  V á r p a l o t a  Város  
Ö n k o r m á n y z a t a  j a v á r a  á t ruhá zza ,  e n ne k  f e j ében  a Képv i s e l ő - t e s t ü l e t  
k ö t e l e z e t t s é g e t  vál lal  arra,  hogy

1.) Az á t ru h á zo t t  ingatlant Városháza  cél jára  a lakít ja  át. Az átalakí tás fedezete  a 
P e t ro d y n e  Rt a lapí tásával,  illetve állami tu la jdonú  részvényeinek ér tékesí téséve l 
kapcso la tos  önkorm ányza t i  igény kie légítése  iránt a Kincstári  Vagyoni 
Igazga tóság  ellen indí to tt  perben - még nem joge rősen  - megítél t  összeg. 
Amennyiben  ez az összeg 2002. december  3 1-ig nem realizálódik  vagy nem éri el 
a 150 millió fo r in to t ,  a város jogosu l t  az inga tlan t bármilyen célra hasznosí tani,  
kár té r í tés i  k ö te leze t t s ég  nélkül.

2.) M ég  ez évben lé trehoz 1 millió for in t  a lap tőkéve l  egy közalap í tványt  a 
várpa lo ta i  t ehe t séges  fiatalok tanu lm ányainak  segítésére.  Az a lap tőke  minden 
évben az inf lációva l növelendő és a köza lap í tvány  legkorábban 2027. 
decem berében  szün te the tő  meg.

Határ idő:  a h a tá ro za t  megküldésére :  1999. május 14.

Felelős: Leszkovszk i  Tibor po lgárm es te r

L e s z k o v s z k i  Tibor:
H a tá roza t i  j a v as la to t  kell tennem: a Jegyző Ura t tegyük felelőssé és a ha tá r idő 
1999. jún ius  30. ,  kérem Jegyző Urat,  tegyen  javas la to t  a Pénzügyi  I roda  a 
v o na tkozásban ,  hogy az ezévi ő rzés- fe lügye le t -ka rban ta r tá s  költ sége  minek a 
te rh é re  lesz m egoldva .

Dr. S z a b ó  Gyula:
Véleményem szer in t  a minősíte tt  többség nem volt  biz tosí to tt .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Szer in tem sem, de a törvényességi óvásom at  nem itt teszem meg. Nem vehet  részt  
a szavazásban  B á to r  Antal.

D o m o k o s  István:
Nem lett  kizárva.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
B á to r  Antal  Ú rnak  én annyit  tudok  m ondani ,  hogy köszönöm a fe la jánláson 
tú lm enően  azt, hogy ebben az évben az ő rzés-véde lm e t ,  ka rban tar tás t  megoldja ,  
ennek e l lenére  azt  mondom, hogy a jó  gazda  gondosságával  eljárni az új 
tu la jdonos  köte les .  Tudom, hogy miről beszélek ,  belvárosi  ingatlanról  van szó, 
akárhogy  nem lehet .

B á t o r  Antal:
Én az ő rzé s -v éd e lm e t  fel tudom vállalni , mert  r iasztóval le van fedezve az egész,  
a felső szint  l ezá rha tó ,  ennek köve tkez tében  csak az alsó szint , amit egyébként 
haszná lunk ,  t ehá t  á l ta lunk be járható  terü le t ,  vá l tozatlanul fela jánlom, hogy az 
ő rzé s -véde lem re  nem kell pénz, mert  a l egkorsze rűbb  riasztóval van ellátva az
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épüle t  alsó szintje,  a felső szinten nincsen, de azt nem lehet megközelí teni 
m ásh o n n an ,  bejutni  az épüle tbe csak az alsó szintről  lehet,  azt pedig  védjük.

J á m b o r  Attila:
Új szavazás t  kérek ebben az ügyben a tö rvényességi  szem pontok  
figyelembevéte lével .  M égpedig  azér t ,  mert  én nem ta r tom e l fogadhatónak ,  hogy 
aki az ügyben személyesen is ér in te tt ,  szavazatával  befolyásolja  a Testüle t  
vé lem ényének  kialakítását .  Teljesen természetes ,  hogy az ö személyes  érdekei 
milyen irányban befolyásolják az ügyet,  innentől kezdve elfogult  a döntésben.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Ügyrendi  módosító  indítványa Jám bor  Úrnak hogyan hangzik?

J á m b o r  Attila:
Ügyrend i  javas la tom az, hogy a Tes tü le t  vonja  vissza előző döntésé t  és vegye újra 
s zavazás ra  a kérdést  és já r jon  el az SZMSZ és a tö rvényesség  sze llemében.

B á t o r  Antal:
Nem volt  törvényte len .

J á m b o r  Attila:
T örvény te len  volt, mert  én vol tam szíves felhívni B á to r  Úr figyelmét  arra,  hogy 
kö te les  be jelenteni  személyes é r in te t tségé t ,  egész végig vártam,  de B áto r  Úr nem 
te t te  meg.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Jeg y z ő k ö n y v  tanúsí t ja,  hogy megte t te .  A jegyzőkönyv  és a hangfe lvétel  tanúsí t ja ,  
hogy  m eg te t te ,  emlékkezünk  vissza rá, akkor  szóltam közbe,  hogy rendben van, 
de az elején kellett  volna megtenni.  M egte t te ,  s innentől kezdve nem volt  jogosu l t  
szavazni.

D o m o k o s  István:
Ki kelle tt  volna  zárni B á to r  Urat,  de nem zár tuk ki.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Az én érte lmezésem szerint  ha az é r in te tt  bejelenti ,  az azt is je lenti ,  hogy a 
v itában  nem vesz részt  és nem szavaz.  Innentő l kezdve tö rvényte len  a dolog .
Vol t  egy ügyrendi javas la t ,  hogy a Tes tü le t  vonja  vissza az előbb m eghozo t t  
h a tá ro za tá t ,  aki ezzel egyetért ,  kérem szavazzon.

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal , 13 tartózkodás mellett a javaslatot  nem 
fogad ta  el.

F a k á s z Tamás:
Amenny iben  ez a napirendi pon t  lezárásra  került ,  akkor  az e lőző napirendi 
pon t ta l  kapcso la tban  szere tnék  a Jegyző Úrtól  kérni egy m agyaráza to t ,  hogy 
am ennyiben  a szavazás  e redm énye  9-9 lett és a szavazás  arra vona tk o zo t t ,  hogy 
legyen-e  Kht vagy ne legyen, akko r  most mi a dön tése  a Képvise lő - tes tü le tnek?  A 
nem lé térő l  sem szüle te tt  döntés  és a létéről  sem szüle te tt  döntés,  ezért  kérdezem,  
hogy  ak k o r  most mi a döntés?
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Dr.  F e k e t e  Anta l  J ános :
Az e lő te r jesz tés t  nem fogad ta  el a Képvise lő-tes tü le t .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
N e m  a l ap í t o t t  K h t - t  V á r p a l o t a  Város  Ö n k o r m á n y z a t i  K é p v i s e l ő - t e s tü l e t e .

T ö r z s ö k Károly:
A minős í te t t  többség  azt  je lent i ,  hogy 50% + 1 fő, a 9 pedig  nem 50%.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Ne m ag yarázzunk  már új SZMSZ-t ,  hozzunk egy új döntés t :  Várpalo tának  mától 
nincs Szervezeti  és Működési  Szabályzata ,  k i-milyen témát, hogy akar 
e lfogad ta tn i ,  azt  ö t le tsze rűen  megsaccoljuk.  Ki lenced ik  éve dolgozunk,  
kö te leze t t s ég e  volt  a Tes tü le tnek  az SZM SZ-t  megalko tn i ,  lehet vele élni, 
visszaélni ,  rosszul élni, s rosszul érezni magát az em bernek ,  aki ez alapján 
dolgozik .

V árpa lo ta ,  Vasvári  P. u. és Czóbel u. között i  építési te lkek közművesí tésének  
ügye (126.)

L e s z k o v s z k i  Tibor:
E lőkész í tő  Tul ipánt  László  irodavezető  ura t  ké rdezem ,  szóbel i  kiegészítést  kíván- 
e tenni?

T u l i p á n t  László:
K ö sz ö n ö m ,  nem.

L e s z k o v s z k i  Tibor :
Kinek  van kérdése?
Vélemény,  észrevétel?
S zavazás ra  teszem fel a ha tároza t i  javas la to t ,  aki e l fogadja ,  kérem szavazzon.

A Képviselő-testület 18 igen szavazattal a következő határozatot hozta:

124/1999.  ( IV .29.)  számú k é p v i s e lő - t e s tü le t i  ha tároza t:

V árpa lo ta  Város  Ö nkorm ányza t i  K épv ise lő - tes tü le te  e lha tá rozza  a várpalotai  
1227/26 h rsz-ú  inga t lan  megosz tása  során k ia lak í to t t  10 db építési telek 
(1 2 2 7 /7 7 -1 2 2 7 /8 7  hrsz) közm űves í tésének  k iépítésé t  a lakásértékes ítés i  bevételek 
te rhére .

A lakásér tékes í tés i  bevé te lek  fe lhaszná lásának részle tes  szabályait  az 1993. évi 
LX V II I .  tv. 62 /B .§  szer in t  1999. j an u á r  1-jétől önkorm ányza t i  rendele tben  kell 
m egha tá rozn i .  E nnek  e lkész í tésére  felkéri  a Po lgá rm es te r t  és a Jegyzőt.
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M eg b ízza  a Polgármes te r t ,  hogy a köve tkező  (májusi)  testületi  ülésre a beruházási  
j a v a s la to t  nyújtsa be.

H atár id ő :  önkormányzat i  rendele t  e lkész ítésére :  1999. május 15.
a közművesítés  elvégzésére :  1999. o k tóbe r  30.

Fele lős: Leszkovszki Tibor po lgá rm es te r  
dr. Feke te  Antal János jegyző

V ársze r  ‘94. Kft  kérelme (127.)

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A V ársze r  ‘94. Kft-t akara ta  e llenére  hoz tuk  olyan helyzetbe ,  hogy a 
vá l la lkozásá t  nem bővíthet i ,  nem fe jlesz theti ,  fél éve sorbanál l ,  hogy csináljunk 
va lamit ,  miután bejött  egy vá l la lkozó tá rsa  és ő meg akar t  felelni az általa vállalt 
k öve te lm ényeknek ,  magyarul,  hogy c sa rn o k o t  épít, akkor  döbbent rá, hogy mi 
oda  rán y o m tu k  az építési t ilalmat. A vál la lkozó  élni, létezni akar,  fej lődni akar,  
a k k o r  a lehe tősége t  biz tosítani kell számára .
E lőkész í tő ,  Tul ipánt  Lászó i rodaveze tő  ura t  kérdezem,  szóbeli  kiegész ítést  kíván- 
e tenn i?

T u l i p á n t  László:
V asú tá l lom ás  - Vasút utca  - Dankó u tca  és a D ankó  utca fo ly ta tá saként,  amikor  a 
G ráb le r - tó  Részle tes  Rendezési  Tervé t  t á rgya l ta  a Képvise lő- tes tü le t ,  akkor  ahhoz  
volt  több megközelí té s i  út - nyomvonal  - e lképzelés ,  és azt a nyom vona la t  fogad ta  
el a Tes tü le t ,  ami levágja ennek az ipa r te rü le tnek  a sarkát,  ami pont a Várszer  
‘94.  Kft  tu la jdona .  Amikor ők nézték  a te rü le te t ,  te rvezni akar ták  a c sa rnokot ,  
a k k o r  derü lt  ki, hogy az ő te rü le tüke t  érinti ez a Részletes  Rendezés i  Terv,  
nem csak  az út szabályozási  szé lessége ,  hanem maga az út nyom vona lveze té se  is 
e lvesz  a te rü le tébő l ,  lehete t lenné  teszi a m űködésüke t .  Ezér t  néz tünk  több 
t e rü le te t  közösen ,  több a lternat íva  merült  fel. Az egyik a lte rnat íva  ez, a Tüzép 
mel le t t  van egy közterü le t ,  önkorm ányza t i  tu la jdonu  terület ,  ennek a te rü le tnek  a 
b iz tos í tása  szerepel  az e lő te r je sz té sben . Mér lege lésü l  annyit,  hogy közben még 
v izsgá l tuk  ezt  a témát,  a V árosrendezés i  és Kommunális  B izo t tság  mindenképpen  
meg akar ja  nézni és fe lvethető  egy olyan megoldás,  most egy kicsit 
továbbm egyek ,  összefüggésben azzal a ténnyel ,  hogy itt a 8. sz. ú tnak  folyik a 
te rvezése  je len leg ,  a négynyom úsí tásnak  a te rvezése  és V árpa lo ta  részére  is a 
K ö z ú tk ez e lő  K özhasznő  Társaság  a vá rosnak  - tanulmányterv i sz inten van 
j e len leg  - egy e lkerülő  uta t  is javaso l  - olyat ,  amilyen Csórnál  már kiviteli terv  
szin ten  készül.  Egy ilyen m egkerü lő  út Várpa lo táná l  is e lképzelhető .  Amennyiben  
ez rea l izá lód ik  és fo ly tatódik ,  akko r  nekünk  a belső ú thá lóza to t ,  amit é r in te t tünk  
már  a K ismezőné l  is és máshol is, a belső ú thá lóza to t ,  a várha tó  forgalmi 
t e rhe lés t  át kell gondoln i ,  felül kell v izsgálni ,  ezt fogja  ta r ta lmazni  az Álta lános 
R endezés i  Terv  felülvizsgálata .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
K érdése  kinek van?
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L a s s ú  Tamás:
Tul ipánt Úr által e lm ondot tak  alapján nem értem miért  szükséges  a sürgősségi 
tá rgyalás ,  ha fennáll  a lehetősége  annak, hogy a V ársze r  Kft-nek semmiféle 
tevékenysége  nem szenved csorbát.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Miér t  sü rgősséggel  tá rgya landó  az anyag? Tul ipán t  Úr, m ikor  é rkeze t t  a kérelem 
és mikor  kértem, hogy kerüljön a K épv ise lő - tes tü le t  elé? Egy hónapos,  két 
hónapos ,  három hónapos?  Most  készült  el, ennyi az őszin te  válasz.

C s ő v á r i  János:
A Vársze r  '94. Kft -től  itt van Tóth Jó zse f  Úr, ké rdezzük  meg tőle,  ismeri-e azt, 
amit  most Tu l ipán t  Úr e lmondott ,  mert  ha ismeri,  ak k o r  annak tudatában  megint 
más a helyzet.

T ó t h  József:
Tisz te lt  Képvie lő - tes tü le t !
A rendezési  te rve t  ismerem, de elég késve tud tam meg a létezését ,  tavaly 
novem berben  tudtam meg az a részét ,  ami ránk vona tkoz ik .

F a z e k a s  István:
Lassú Tamás Úr m egkap ta  a választ,  hogy miért  sü rgősséggel  kerü lt  ide ez az 
ügy. Tó th  Úr nem tud válaszolni Csővári  Úrnak,  mert  nem ha llo tta  most a 
Tul ipánt  Úr által e lm ondot taka t .  V égeredm ényben  arról  van szó,  hogy eze lőtt  egy 
pár perccel k e zd ő d ö t t  meg ennek az anyagnak a tá rgya lása ,  Tul ipánt Úr e lmondta  
azt az e lképze lés t ,  hogy amennyiben esetleg a K épv ise lő - te s tü le t  úgy dönt és van 
rá lehetőség ,  az A R T -nek  a fe lülvizsgálatával,  akko r  mégsem épül meg ott az út 
bővítése,  szé lesí tése,  s akkor  végeredményben  nincsen veszélyben a Várszer .  Ez 
e lőször  majd egy döntés  kérdése  lesz, hogy valóban így van-e .
Ezek  u tán  m agam nál  ta r tanám még egy pil lanatig  a szót,  lent  já rtam,  
B izo t t ságunk  nem tá rgya l ta  meg az anyagot,  mert  akkor  kaptuk  meg, amikor a 
nap i rende t  már  e l fogad tuk ,  m enetközben  nem tu d tunk  vele fogla lkozni,  de én úgy 
gondo l tam ,  hogy személyesen is meg kell néznem. A k ö ve tkező rő l  van szó: az a 
kisebbik baj lenne,  ha eset leg a te rü le tnek  a Kossuth  utca  felőli sarka levágódna,  
de nem az tö r tén ik ,  hanem mivel az utca szé lesítés elvesz  kb. egy öt méternyi 
te rü le te t  a je len leg i  V ársze r  Kft -nek a te rü le tébő l ,  ezáltal  őneki a gáztáro ló  
pa lacko t  el kell onnan helyezni,  ha ez a te rü le t  így beszűkül,  akkor  az ő 
tevékenysége  ott  lehe te t lenné  válik. Én azért  c so dá lkoz tam ,  hogy ilyen jel legű 
kérés van, mert  egy töké le tesen  fe lépíte tt  ipar te leprő l  kell beszélni ,  egy nagyon 
jól fe lszere lt  műhely  van, gáz tá ro ló  van, nagyon jól  megköze l í the tő ,  gondolom 
ké tségbeesésükben  fo rdu l tak  az Ö nkorm ányza thoz .  Itt  végig  kell gondoln i,  hogy 
mit dön tünk ,  s én azt  szere tném már most be fo lyáso láskén t  a Tes tü le tnek  
e lmondani,  hogy amel le tt  kell dönteni,  hogy inkább a rendezési  te rvünket  
módos í tsuk ,  m er t  nagyon  komoly  pénzügyi kihatásai  lehe tnek  az Ö nkorm ányza t ra  
nézve,  mer t  a cégnek  elvileg egy ugyanilyen te rü le te t  kellene adni.

(13,40 Bátor Antal  kiment, a létszám: 17 fö)
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D o m o k o s  István:
Pon to san  azér t  hoztuk abban az időben ezt a dön tésünke t ,  hogy Várpalo ta  
b e l te rü le te  a 8. sz. útról  a kamion teh e r fo rg a lm a t  va lahogyan kivezessük, de 
t u d o m á so m  szer int  Márkon is készül egy te re lőú t ,  meg kellene keresni a 
K özú tk eze lő  Közhasznú Társaságo t  ebben az ügyben. Nem hiszem, hogy a Márkói 
ö n k o r m á n y z a t  építi meg ezt a kerü lőu ta t ,  s go n d o lo m  Csórón sem. Meg kellene 
kérdezn i  a K özútkeze lő  tá rsaságot,  hogy m ikor ra  várható  a p rog ram te rv  
e lkész ítése ,  mert  akkor  már rög tön  nem lesz aktuál is  ennek a ke rü lőú tnak  a 
m egépí tése ,  s akkor  már mindjár t  nem is érinti a V ársze r  Kft-t.  Egyetér tek  azzal, 
amit  Fazekas  István Képvise lő tá rsam e lm ondo t t ,  indokola t lannak  látom ezt a 
sarok  levágást .  Amikor a tervezővel v i ta tkozunk ,  hiába foga lm azzuk meg 
k i fogásainka t ,  a te rvező  ragaszkodik  az e lképze léséhez ,  nem akar vá ltoz tatni .  Én 
azt  tu d o m  mondani,  hogy ne kényszer í tsuk  a Tóth  Urat olyan pénzügyi 
b e ru h ázáso k ra ,  ami igazából nem felté t lenül  indokol t ,  én azt javas lom, hogy 
m ódos í t suk  a részle tes rendezési  te rvet,  tud juk  meg, mi a terve a K özútkeze lő  
K özh aszn ú  Társaságnak,  mikorra  várható  a ke rü lőú t  megte rvezése ,  s megépí tése .

F a z e k a s  István:
Ha abban döntünk,  hogy rendezési  te rve t m ódos í tunk  ...

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Nem d ö n th e tü n k  most erről , mert  nincsen e lő te r jesz tés  e lő ttünk.
A ha tá roza t i  j avas la to t  teszem fel szavazásra ,  aki e lfogadja ,  kérem szavazzon.

A Képviselő-testület 17 igen szavazattal a következő határozatot hozta:

125/1999. ( IV .29.)  számú k é p v i s e lő - t e s tü le t i  határozat:

V árp a lo ta  Város  Ö nkorm ányza t i  K épv ise lő - tes tü le te  a Várszer '94. Kft - a Kft 
tu la jdonában  lévő 3212/35  hrsz-ú inga t lannak  az önkorm ányza t i  tu la jdonú 2415/1 
h rsz-ú  inga t lan ra  tö r ténő  elcseré lésére  irányuló  - a ján la tá t  elviekben elfogadja .

F e lha ta lm azza  a Po lgá rm es te r t  az inga t lancse re  ko n k ré t  feltételeire vona tkozó  
tá rgya lások  fo ly ta tására  azzal, hogy a c se re sze rződés  te rveze té t  az ingatlanok 
forgalmi értékbecs lésével együt t  te rjessze  jó v á h ag y á s ra  a Képvise lő- tes tü le t  elé, 
va lamin t azzal egyidőben nyújtson be e lő te r jesz tés t  a 2415/1 hrsz-ú ingatlan 
fo rga lom képessé  té te lére.

Határ idő:  1999. május 31.

Felelős: Leszkovszk i  Tibor  po lgá rm es te r

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Tóth  Ú rnak  m eg k ö szö n ö m  végtelen tü re lmét ,  ezt fogom tenni holnap az Antal 
Úrra l  kapcso la tban  is, mert  ott  is a to lo g a to t t  nem döntések  miatt az Antal Úrnak 
én a helyében már megte t tem volna a szükséges  lépéseket.
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T ó t h  József:
Fazekas  István Képviselő  Úr mondta ,  hogy öt méter le jönne  a területből,  nem öt 
méterrő l  van szó, hanem a te rüle t  2 /3 -áról vagy attól egy kicsit többről  van szó. 
Az egész  4400 m2-i te rüle tről  beszélünk és ebből kb. 1200 m2 marad meg nekünk 
b eép í the tőnek  és haszná lha tónak .  Azér t  gond ez nekünk ,  mert  tu la jdonképpen a 
többin  tudnánk  g ondo lkodn i  a beép í the tőségén  és a haszná lhatóságán, ez a 
meglévő,  ami m egmarad ,  ez gyakorla ti lag  be van építve ,  azt használ juk arra, 
amire való,  így nem haszná lható  nekünk tovább. Ha érinti a te rü le tünke t  a 
rendezési  terv,  ak k o r  ilyen módon az egész te rü le tnek  a cseré jében tudunk csak 
g o n d o k o d n i ,  nem az 1/3-i és nem a 2 /3 -i cseréről.

S u r á n v i  Pál:
Tekin te t te l  arra, hogy mindhárom in tézmény veze tő je  itt van, javaslom, hogy 
vegyük előre  a 98. sz. e lő te rjesz tés  tárgyalásá t .

(13,45 dr. Dancsó Mária Éva, Fakász Tamás kiment, a létszám: 15 fő)

A megyei fenn ta r tású  közokta tás i  in tézmények t á jék o z ta tó ja  az 1 9 9 4 -1998-as 
önkorm ányza t i  cik lusban  elért  e redményeikrő l ,  az új ciklus fe ladatairól  (98.)

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Bizott sági á l lásfogla lások  ismerte tésé t  kérem.

C s ő v á r i  János:
Az Okta tás i ,  Kulturá li s  és Spor t  B izott ság  8 igen szavaza t ta l  az e lő te rjesz tést  
e l fogadás ra  j avaso l ja  a Képvise lő- tes tü le tnek .

S a i t o s  János:
Ino ta  V árosrész  Ö nkorm ányzó  Tes tü le te  a t á jé k o z ta tó t  9 igen szavazatta l  a 
K épv ise lő - te s tü le tnek  e l fogadásra  javasolja.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
K érdése  kinek van?

V á m o s i  Tibor:
Az anyagban m eg lep ő n ek  talá ltam egy m onda to t .  A D ankó  utcai  kollégium 
fűtésével kapcso la tban  megoldás t  kellene találni,  mert  nem tudom miért  ilyen 
magas  a fűtési díj. É rdek lődöm ,  milyen fűtés van itt?

B ő 1 e Káro lvné:
A Dankó  utcai  ko l lég ium nál  a Megyei Ö n k o rm án y za t  a fenntar tó ,  ő kö tö t te  a 
szerződés t .  Több p róbá lkozásunk  volt,  hogy ezen vál toz tassunk ,  sajnos nem 
sikerült .  A fűtés  úgy tö r tén ik ,  hogy a Pr i -comp N yom da  tu la jdonképpen  az épület  
tu la jdonosa ,  ő szo lgá l ta t ja  nekünk  a fűtés t  ta r tá lyos  gázfű tés rő l ,  lm 3-ként számol. 
Ez a lm3 számítás  összehasonl í tása ink  alapján magasabb még a városi távfűtés 
szolgá l ta tásná l  is.
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(13,47 Bátor Antal visszajött, a létszám: 16 fö)

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Vélemény, észrevétel?

C s ő v á r i  János:
Azt g o n d o lo m ,  hogy az Oktatási ,  Kul tu rá li s  és Spor t  B izo t tság  vezető jének 
néhány  m o n d a to t  kellene szólni a n ap i rendhez  a k ö v e tkezőkben :  fe lve tődöt t  az a 
kérdés,  nyilván nem a tá jékozta tó t  adók részérő l,  hanem más bizot tsági  tagok 
részérő l ,  hogy nem túl jó a kapcso la t  a közép isko lák  és az á lta lános iskolák 
közö t t .  A mi b izo t tságunk  azt gondol ta ,  hogy kihe lyeze t t  bizottsági ülést tartunk 
röv idesen ,  ha beleegyeznek a más fenn tar tású  iskolák  vezetői  is és megpróbáljuk  
egymást  kö lcsönösen  tá jékozta tn i  arról ,  hogy az Ö nk o rm án y za t  részéről milyen 
e lgondo lá sok  vannak,  illetve az ő igényüket  m egvi ta tnánk .  Azt gondolom ,  hogy 
s zo rosabbá  kell fűzni a kapcsola to t ,  mert  az, hogy más a fenn tar tó  nem je lentheti  
azt , hogy  Várpa lo tán  lévő közép isko lákka l  vagy a 8. sz. Álta lános Iskolával 
ese tleg ridegü l jön  a kapcsola t .  Mi a magunk  részérő l igyekszünk a kapcsola to t  
szo ro sab b á  fűzni.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A tá j é k o z ta tó t  aki el fogadja,  kérem szavazzon.

A Képviselő-testület 16 igen szavazattal a tájékoztatót elfogadta.

(13,50 dr. Dancsó Mária Éva, Fakász Tamás visszajött, a létszám: 18 fő)

A T R O N IX  Irányí tás technika i  Rt inga tlanvásár lá s i  kére lme (131.)

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A Gazdaság i  és Pénzügyi Bizott ság á llásfogla lá sának  ismerte tésé t  kérem.

B á t o r  Antal:
A Gazdaság i  és Pénzügyi Bizot tság  a ha tá roza t i  j avas la to t  9 igen szavazatta l  
e l fogadás ra  javasolja .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Ha  a h a tá roza t i  javas la tban  megjelöl t  do log  elkészül,  az még nem azt je lent i ,  hogy 
a T R O N IX  megveszi a te rüle te t .  Nekem az lett volna a B izott ság  felé a 
j avas la tom ,  hogy ez végrehaj tásra  kerül,  ha a T R O N IX  eleve ennek a költségei t  
felválla lja  akko r  is, ha a vétel re nem kerül sor.

B á t o r  Antal:
A g yakor la tban  eddig  ilyet még nem te t tünk ,  ezér t  én nem is vállalom, hogy ezt 
e lő te r je sz teném .  N ekünk  is anyagi hasznunk  van, ha el tud juk  adni, ennyi lesz, 
amit  vá l la lnunk  kell, vagy azt  mondjuk , hogy nem vállaljuk,  mert  kö l t ségvonza ta  
van és nem csináljuk meg. Magam részérő l azt  tudom  mondani,  hogy amennyiben
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fe lválla ltuk és á ta lak í to t tuk ,  a TRO N IX  megegyez ik  a várossa l ,  akkor 
te rm észe tesen  az ő kö l tsége  lesz, egyébként a miénk marad.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A B izo t t ság  valószínű,  hogy részle tesen és személe le tesen  á tnéz te  az anyagot,  
ebben benne  szerepel ,  hogy 100,-F t/m2 és bekalkulálta ,  hogy ennyiér t  odaad ja  a 
te rü le te t ,  akkor  több kérdésem nincs.

B á t o r  Antal:
A Gazdasági  és Pénzügyi B izo t t ság  a vételi a ján lato t  nem tárgyalta ,  mi pénzről 
nem beszéltünk.  A B izo t t ság  a határozati  javas la t ró l  tárgyalt ,  abban nincsben 
benne,  hogy mennyié r t  kívánjuk eladni, hanem csak az van benne,  hogy 
á ta lak ít juk ,  nincs e ladásró l,  összegről  szó. Mi egyről tá rgya ltunk,  hogy alakítsuk 
át, nem kívántuk összegrő l szavazni ,  mert  részünkrő l  annyi volt a javas la t ,  hogy 
a lak í tsuk  át, s adjuk el, ha megveszi u tána a TRONIX.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
K érdése  kinek van?
Vélemény, észrevétel?

(13,55 Völgyi Árpád kiment, a létszám: 17 fő)

F a z e k a s  István:
Én eddig  úgy tudtam, hogy mindig  ha ilyen döntés t  hoz a Testü le t ,  t ehá t  ha 
é r tékes í t  egy do lgot,  ak k o r  az összes azzal já ró  költ ség a vásárló t  terheli .  Mivel 
va lóban nem d ö n tö t tü n k  abban,  hogy aladjuk, de azok az indokok sem egészen 
állnak fent, amit  a T R O N IX  az ajánla tban tett,  mert  holnaptó l kezdve  a 
gő zv eze ték  már nem téma, m er t  lebontható .  Én azt  m ondom ,  hogy napol juk  el ezt 
a do lgo t  olyan ér te lem ben ,  hogy egy új a ján lato t  kell kérni,  s egy te ljesen más 
je llegűt.

D o m o k o s  István:
Javas lom, hogy az e lő te r jesz tés t  a Városrendezés i  és Kommunális  B izo t t ság  is 
tá rgya lja  meg.

F a k á s z Tamás:
Ez már a negyedik ,  s van legalább még ke ttő olyan téma, ami városrendezés i  
kérdés  és a V árosrendezés i  és Kommunális  B izo t t ság  nem tá rgya l ta  meg. 
Szer in tem ma ami tö r tén ik ,  az egy rossz  gyakorla t .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
K öszönöm  a felv ilágosítás t ,  de kérdezem, hogy mennyiben városrendezés i  téma 
ez? Az inga t lanér tékes í tés  nem városrendezésse l  összefüggő dolog, az pénzügyi  
és gazdá lkodás i  tevékenység .  I tt  van most millió egyéni érte lmezés ,  meg kell 
nézni az SZMSZ-ben ,  hogy  az b izo t tságok  fe lada tkö rébe  mi ta r toz ik ,  s az alapján 
kell fe l tenni a ké rdéseke t .  Az inga t lanér tékes í tés  egyál ta lán nem városrendezés i  
téma. Ahhoz  sincs köze  a Városrendezés i  és Kommunális  B izo t t ságnak ,  ha a 
Tes tü le t  úgy dönt,  hogy a tö rzsvagyonbó l  kiveszi , in tézményi te rü le t té  nyilvánítja.


